
Zápisnica č. 1 
zo zasadnutia Mestského výboru č. 8 konaného na Radnici v Spišskej  Novej Vsi,    

Radničné námestie č. 7 v malej zasadačke dňa 26. 1. 2023 od 14.30 do 16.00 hod. 
 
 
Prítomní:  Ing. Jozef Gonda -  predseda   
                  Peter Hadidom     -  podpredseda                  
                 MUDr. Alena Pekarčíková  
                 Mgr. Monika Tkáčová 
                 Marek Baláž 
                 RNDr. Ladislav Ruttkay  
                 Ing. Branislav Rusiňák 
                 Ing. Jana Valkošáková 
                 (gestor a zapisovateľka)                                    
 
Občania : Viktor Pamula, Miloš Ogurčák 
 
Program stretnutia: 

1. Úvodné stretnutie MsV č. 8 
2. Oboznámenie sa s úlohami z predchádzajúceho 

obdobia 
3. Prejednanie plánu práce MsV na rok 2023 
4. Zber námetov pre plán hlavných úloh MsV na rok 2023 
5. Rózne 

 
K bodu 1. 
 

 
Neprítomní : Adnan Akram 
                    Ing.Lukáš 
Lesňák  
 
 
                        
                        
                                            
                       
                       
 

• predseda MsV č. 8  Ing. Jozef Gonda oboznámil členov s fungovaním a úlohami 
mestského výboru  

• Všetci členovia MsV obdržia: 
- metodický pokyn náplne činnosti komisii a MsV 
- zloženie MsV 
- kontakty na členov MsV 
- mapa ulíc MsV 

 
K bodu 2. 

• z minulého funkčného obdobia zostali ešte nesplnené úlohy - členovia výboru si do 
najbližšieho zasadnutia majú zvážiť, ktoré úlohy sa prenesú aj do nášho funkčného 
obdobia a zároveň si pripravia aj nové úlohy a námety na realizáciu, 

 
K bodu 3. 

• predseda MsV predložil k návrh Plánu práce MsV č. 8 na rok 2023. Prítomní členovia 
súhlasili s predloženým návrhom. 
 
 
 

 



K bodu 4. 

• Marek Baláž – informoval sa, či v budúcnosti sa počíta s opravou aj komunikácia pri 
starom kine 
- Ing. Gonda - rekonštrukcia celej Levočskej ulice naraz by bola finančne náročná, 

preto odporúčame práce riešiť etapovite 

• Mgr. Monika Tkáčová – upozornila na nedostatočné parkovacie miesta v okolí 
železničnej stanice 
- Ing. Gonda – parkovanie  je problémom v celom meste, do budúcna sa počíta so 

zjednosmernením ulíc Vajanského a Chrapčiakova, vytvorením nových 
parkovacích miest, problémom je aj parkovanie na Gorazdovej ulici 

 
K bodu 5. 

• Ing. Jozef Gonda – bolo by vhodné, aby si do najbližšieho zasadnutia MsV 
členovia preštudovali poskytnuté materiály: 
- Plán Hlavných úloh na rok 2022 – vyhodnotenie 
- Uznesenie č. 1 - 11 z roku 2022 
- Ďalšie poskytnuté materiály v prílohe. 

 
 
 
Zapísala: Ing. Jana Valkošáková                                              Ing. Jozef Gonda 
                                                                                                predseda MsV č. 8      
 
Príloha: 
               

- Metodický pokyn náplne činnosti komisii a MsV 
- Zloženie MsV 
- Kontakty na členov MsV 
- Zloženie MsV a zoznam ulíc MsV 
- Mapa ulíc MsV 
- Všeobecné ustanovenia o MsV 
- Uznesenia MsV č.1 – 11 
- Plán hlavných úloh MsV na rok 2022 – vyhodnotenie 
- Plán práce na rok 2023 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 


